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3) Które miejsca i obiekty były wykorzystywane w powyższym celu w trakcie trwania obecnej kadencji

samorządu?

4) Jakie filmy bądź seriale były nagrywane z użyciem obiektów publicznych w trakcie trwania obecnej

kadencji samorządu?

5) ile wynosi stawka dzienna za skorzystanie z obiektu?

6) ile lącznie zarobiliśmy jako gmina w trakcie trwania naszej kadencji?

7) Jak wygląda kwestia korzystania z obiektów do celów niekomercyjnych np. kiedy studenci

z ASP chcieliby nagrać film na potrzeby edukacyjne?

Konstancin-Jeziorna dnia 31.12.2021 r. Krzisztof Bajkowski
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Odpowiedź (w 3 egzenipIii-zach) i.a zgtoszoną niterpelację powinna być udzielona pisemnie nie później niż w terrniuie 14 dni od daty otrzynlania*.

* Art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca I 990r. o samorządzie gminnym (Dz.U.20 18994 ii. ze zm.)
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W ramkb ykbana iatu radnego przedkładam:

interpelacja ws planów zdjęciowych (filmowych) na terenie miejsc publicznych

w gminie Konstancin-Jeziorna

Szanowny Panie Burmistrzu W związku z prośbą mieszkańców na których życzenie skladam niniejszą
interpelację proszę o odpowiedź na nas(ępujące pytania:

1) Jaki dokument określa zasady oraz opłaty związane z wykorzystywaniem miejsc publicznych przez

ekipy filmowe np. celem realizacji nagrań do popularnych seriali?

2) Które obiekty w naszej gminie zawierają się w powyższym dokumencie?


